
Jaarverslag van de Ouderraad van de OSG De Hogeberg 2023 
 
Samenstelling Ouderraad: 
Voorzitter:   Aryan Boshuis 
Secretaris:   Titia Klok aftredend 
Penningmeester:  Martin Zeeman aftredend, vanaf jan. 2024 Silvia de Ridder 
MR lid, namens OR:  Sonja van Leeuwen 
Algemene leden:  Dennis Witvliet, Margot Scholte, Meisje Ieke de Jong 
Leden voortijdig uit de OR: Wendy Bos 
Nieuw lid vanaf juni 2023: Marlon Kalk 
Directie-vertegenwoordiging:  Corrie Setz, Inge van der Linden, Marcel de Jong, Cynthia Hegeman 
Docenten-vertegenwoordiging: Marcel Verbeek 
 
De vergaderingen van de OR verlopen vaak volgens een vaste agenda. De ingekomen stukken 
worden besproken, daarna het verslag van de vorige vergadering, dan krijgen we de mededelingen 
vanuit de schoolleiding door één van de schoolleiders, daarna de mededelingen van de MR door het 
OR-lid die ook lid is van de MR (Sonja van Leeuwen), als laatste bespreken we het Lief&Leed onder de 
medewerkers en spreken we af wie het bloemetje (o.i.d.) langsbrengt en de rondvraag. 
De ouderraad staat ook ingeschreven bij de Kamer van Koophandel, dus bij de wisseling van 
bestuursfuncties moeten we dit aanpassen. De ouderraad heeft ook een eigen bankrekening die één 
keer per jaar gecontroleerd wordt door de kascommissie, dit jaar bestaat de kascommissie uit de 
ouders Maaike Kolthoff en Baukje Hijlkema. 
 
Activiteiten: 
Na de laatste jaarvergadering (1-11-2022) heeft de ouderraad dat schooljaar nog vier keer vergaderd 
en in de eerste helft van schooljaar 2023/2024 twee keer. Ook was er een extra vergadering m.b.t. 
het mobielbeleid. Tijdens de vergaderingen zijn er vele onderwerpen aan bod geweest. Zoals het vak 
Burgerschap, daar hebben veel ouders tijdens een aparte avond over gebrainstormd. De uitkomst 
daarvan is meegenomen in hoe die lessen nu ingevuld worden. Het gebruik van de Plenda en 
Magister is besproken. De perikelen rond de Emmalaan zijn gevolgd, we hopen dat de situatie op de 
Emmalaan met 2 fietspaden nu veiliger is dan voorheen. Een vraag van een aantal ouders was ook 
dat zij zich zorgen maakten over het aanbod van ongezond eten in de kantine. De nieuwe kantine 
beheerster verkoopt sinds dit schooljaar veel vers bereid eten. Er is gesproken over drugs- en 
drankgebruik onder de leerlingen en hoe daar binnen de school opbouwende aandacht aan wordt 
gegeven. Het rookbeleid om de school is op verzoek van een ouder weer aangescherpt. Ook het 
nieuwe mobiel- en smartwatch-beleid is besproken met de ouderraad. De rector bestuurder (Mw. 
Setz) heeft de ouderraad meegenomen in de veranderde structuur van de directie en in de invulling 
van de vacatures. 
Omdat wij ons als OR meer zichtbaar willen maken waren wij vanaf begin dit schooljaar aanwezig op 
alle algemene ouderavonden en hebben we kort uitleg gegeven over wat de OR zoal doet.  
 
Contact SL: 
Elke vergadering is er iemand van de schoolleiding aanwezig. In 22/23 rouleerde dat en sinds begin 
dit schooljaar schuift mw. Hegeman elke vergadering aan. Het plan is dat dit in 2024 weer gaat 
rouleren. 
 
Contact MR: 
Vanuit de OR is Sonja van Leeuwen ook lid van de MR. Op deze manier is er altijd een goed overleg 
tussen de OR en de MR. Dit omdat de MR beleidsstukken moet goedkeuren waar we als OR ook wat 
van mogen vinden.  
 



Lief & Leed 
De ouderraad brengt bij leuke en minder leuke gebeurtenissen onder het personeel een bloemetje 
o.i.d. langs. In 2023 zijn we hiervoor 16x op pad geweest. Dit wordt altijd weer zeer gewaardeerd. 
 
Open avond nieuwe brugklassers: 
De ouderraad is aanwezig geweest tijdens de Open Avond op 14 februari 2023 voor de (nieuwe) 
ouders en de toekomstige leerlingen. Het was een druk bezochte avond. De toekomstige leerlingen 
gingen a.d.h.v. een QR-code spel een puzzeltocht doen door de school.  
De ouderraad hoopt bij de volgende Open Avond beter in het zicht te zijn. 
 
Diploma-uitreiking: 
De ouderraad was ook weer aanwezig tijdens de diploma-uitreikingen in de evenementenhal in De 
Cocksdorp. 12 juli was de diploma-uitreiking voor Havo/Vwo en op 13 juli kregen de geslaagden van 
VMBO/ Mavo hun diploma. Het thema was “Gala”, iedereen zag er feestelijk uit. Alle geslaagde 
examenkandidaten hebben hun diploma ondertekend en uitgereikt gekregen onder begeleiding van 
hun favoriete muziek. Fijn dat de ouders/verzorgers en andere familieleden in de zaal aanwezig 
konden zijn. Vanuit de ouderraad was het weer een feestje om de roos te mogen uitdelen aan de 
geslaagden! 
 
Cursus: 
Op 14 november 2023 volgde de voltallige ouderraad een 3 uur durende cursus waarin o.a. werd 
uitgelegd wat de relatie is tussen de MR, de school en de OR. Tijdens deze cursus kwamen we tot de 
conclusie dat er veel goed gaat maar dat we ook het één en ander kunnen verbeteren. Zoals het up 
to date maken van het huishoudelijk reglement en ook werd ons geadviseerd om een 
vergaderschema/jaarplanning te maken a.d.h.v. de jaarplanning van de MR. 
 
Tot Slot: 
De ouderraad is er voor alle ouders/verzorgers van de leerlingen. Mochten er vragen, klachten, 
opmerkingen of ideeën zijn, dan kunt u dat ons berichten door een mail te sturen naar 
ouderraad@dehogeberg.nl, of door ons persoonlijk aan te spreken.  
 
Januari 2024  
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